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Rada Miejska w Tłuszczu 

Sesja Rady Miejskiej 

Protokół nr VIII.2025 

VIII Sesja w dniu 20 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 20 marca 2025 o godz. 15:00, a zakończono ok. godz. 17:15 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1.Bartłomiej Balcerak 

2. Szymon Borczyński 

3. Marek Frąckiewicz 

4. Włodzimierz Fydryszek  

5. Krzysztof Gajcy 

6. Sylwia Górczak 

7. Robert Pacuszka  

8. Irena Pawlicka  

9. Edward Rojecki 

10. Tomasz Siekaczyński 

11. Mirosław Sobczak 

12. Andrzej Sokołowski 

13. Rafał Szlendak 

14. Robert Świderski 

15. Waldemar Sitek 

1. Otwarcie obrad. 

 

Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek  i przywitam wszystkich obecnych 

oraz osoby oglądające transmisje sesji on-line. 

Następnie oficjalnie został przywitany Zastępca Burmistrza Tłuszcza Pan 

Jarosław Maślany, który Zarządzeniem Burmistrza Tłuszcza z dnia 17 marca 

2025 r. został powołany na to stanowisko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek zwrócił się do 

Pana Jarosława Maślany, aby przedstawił swoją osobę w autoprezentacji oraz 

priorytety dla Gminy Tłuszcz. 
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Autoprezentacja przedstawiona przez Zastępcę Burmistrza Jarosława Maślany w 

pełnej wersji pod linkiem https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

 

2. Sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek na podstawie 

listy obecności na 15 radnych na Sali obecnych jest 13 radnych i wszystkie 

uchwały będą prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek zgłosił 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w punkcie 5 podpunktu l) 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chrzęsne obręb Chrzęsne. 

Uzasadnieniem wniosku jest fakt, że na terenie Gminy Tłuszcz w miejscowości 

Chrzęsne jest już nadana nazywa ulicy w zbliżonym brzmieniu, ul. Gajowa do 

wnioskowanej przez mieszkańca nazwy ulicy Gajowego. Zdaniem 

Przewodniczącego należy raz jeszcze przepracować podczas posiedzeń tę 

propozycje nazwy i porozmawiać z mieszkańcem o nazwie alternatywnej. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w punkcie 5 podpunktu l) w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Chrzęsne obręb Chrzęsne.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w punkcie 5 podpunktu l) 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chrzęsne obręb Chrzęsne został 

przyjęty. 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I


3 

 

Pani Beata Skulimowska Burmistrz Tłuszcza przedstawiła sprawozdanie z 

okresu międzysesyjnego od dnia 17.12.2024 r. do 20.03.2025 r. 

Pełna treść sprawozdania pod linkiem 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

a) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Tłuszcz przez inny niż jednostka 

samorządu terytorialnego organ oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Tłuszcz przez inny niż jednostka samorządu 

terytorialnego organ oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.83.2025 w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

prowadzonych na terenie Gminy Tłuszcz przez inny niż jednostka samorządu 

terytorialnego organ oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 

 

 

b) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2025; 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2025;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.84.2025 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2025; 

 

c) w sprawie zmiany Uchwały nr VII.75.2024 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

17 grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tłuszcz na lata 2025 – 2037;  
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Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zmiany Uchwały nr VII.75.2024 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 grudnia 

2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 

2025 – 2037; .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.85.2025 w sprawie zmiany 

Uchwały nr VII.75.2024 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 17 grudnia 2024 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2025 

– 2037; 

 

d) w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu 

położonej w obrębie MOKRA WIEŚ (143411_5.0014) gmina Tłuszcz, z 

przeznaczeniem pod poszerzenie drogi publicznej gminnej; 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie:  

nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu położonej w obrębie 

MOKRA WIEŚ (143411_5.0014) gmina Tłuszcz, z przeznaczeniem pod 

poszerzenie drogi publicznej gminnej;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 
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Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.86.2025 w sprawie nabycia 

do gminnego zasobu nieruchomości działki gruntu położonej w obrębie 

MOKRA WIEŚ (143411_5.0014) gmina Tłuszcz, z przeznaczeniem pod 

poszerzenie drogi publicznej gminnej. 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki gruntu o 

powierzchni 201 m2 w obrębie 0001-TŁUSZCZ miasto Tłuszcz na czas 

nieoznaczony, oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy w odniesieniu do tej działki gruntu;  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie:  

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki gruntu o powierzchni 201 

m2 w obrębie 0001-TŁUSZCZ miasto Tłuszcz na czas nieoznaczony, oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy w odniesieniu 

do tej działki gruntu; .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.87.2025 w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki gruntu o powierzchni 201 

m2 w obrębie 0001-TŁUSZCZ miasto Tłuszcz na czas nieoznaczony, oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy w odniesieniu 

do tej działki gruntu; 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnie i na czas 

nieoznaczony, na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (20-340) 
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ul. Garbarska 21A służebności przesyłu, na części nieruchomości, stanowiącej 

własność Gminy Tłuszcz, oznaczonej jako działka nr ewid. 865, obręb 0001 

Tłuszcz, gmina Tłuszcz.; 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnie i na czas nieoznaczony, na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (20-340) ul. Garbarska 21A 

służebności przesyłu, na części nieruchomości, stanowiącej własność Gminy 

Tłuszcz, oznaczonej jako działka nr ewid. 865, obręb 0001 Tłuszcz, gmina 

Tłuszcz.;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.88.2025 w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnie i na czas nieoznaczony, na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie (20-340) ul. Garbarska 21A 

służebności przesyłu, na części nieruchomości, stanowiącej własność Gminy 

Tłuszcz, oznaczonej jako działka nr ewid. 865, obręb 0001 Tłuszcz, gmina 

Tłuszcz. 

 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części miejscowości Jasienica – ul. Cmentarna; 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Jasienica – ul. Cmentarna;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
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NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.89.2025 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Jasienica – ul. Cmentarna; 

 

h) w sprawie zamiany uchwały nr XIV.232.2021 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 

dnia 15 czerwca 2021 sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Tłuszcz;  

 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

zamiany uchwały nr XIV.232.2021 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 15 

czerwca 2021 sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Tłuszcz;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.90.2025 zamiany uchwały 

nr XIV.232.2021 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 15 czerwca 2021 sprawie 
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zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Tłuszcz. 

 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Wincentego 

Witosa w miejscowości Postoliska obręb Postoliska;  

 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Wincentego Witosa w 

miejscowości Postoliska obręb Postoliska; .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.91.2025 w sprawie nadania 

nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Wincentego Witosa w miejscowości 

Postoliska obręb Postoliska;  

 

j) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wólka Kozłowska obręb 

Wólka Kozłowska; 

 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Wólka Kozłowska obręb Wólka 

Kozłowska;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.92.2025 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Wólka Kozłowska obręb Wólka Kozłowska; 

 

 

k) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kozły obręb Kozły; 

 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kozły obręb Kozły;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.93.2025 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Kozły obręb Kozły; 

 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chrzęsne obręb Chrzęsne – 

projekt zdjęty z porządku obrad. 

 

m) w sprawie nadania nazwy ulicy w Tłuszczu obręb Tłuszcz; 

 

Nie było pytań.  
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Odbyło się głosowanie w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w Tłuszczu obręb Tłuszcz;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  

 

Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.94.2025 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Tłuszczu obręb Tłuszcz. 

 

n) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Tłuszcz w 2025 roku 

 

Nie było pytań.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie: 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Tłuszcz w 2025 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Borczyński, Marek Frąckiewicz, Krzysztof Gajcy, Sylwia Górczak, 

Robert Pacuszka, Irena Pawlicka , Edward Rojecki, Tomasz Siekaczyński, 

Waldemar Sitek, Mirosław Sobczak, Andrzej Sokołowski, Rafał Szlendak, 

Robert Świderski 

NIEOBECNI (2) 

Bartłomiej Balcerak, Włodzimierz Fydryszek  
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Rada Miejska w Tłuszczu podjęła Uchwałę Nr VIII.95.2025 przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Tłuszcz w 2025 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek ogłosił 30 

minutowa przerwę w obradach, aby wywietrzyć pomieszczenie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek wznowił 

obrady sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu po przerwie. Następnie Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Tłuszczu Pan Waldemar Sitek przekazał prowadzenie obrad 

Panu radnemu Mirosławowi Sobczakowi – I Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Tłuszczu. Nastąpiła zamiana miejsc przy stole, miejsce 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Pana Waldemara Sitka zajął Pan 

Mirosław Sobczak I Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Tłuszczu i 

kontynuował wznowione obrady przechodząc do punktu 6 w porządku obrad.  

Radny Robert Świderski zwrócił się z pytaniem do Pani radcy prawnej, czy 

zmiana Przewodniczącego w trakcie obrad jest zgodna z prawem? 

Sekretarz Gminy Pan Tomasz Jusiński poinformował, że jego zdaniem statut 

dopuszcza taka sytuację. Przewodniczący z jakiś powodów nie może, albo nie 

chce prowadzić obrad. W takiej sytuacji może przekazać prowadzenie obrad w 

tym przypadku I Wiceprzewodniczącemu. 

 

6. Sprawozdania z Pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Tłuszczu za 2024 

rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Mirosław Sobczak przedstawił 

treść Sprawozdania za 2024 r. – pełna treść sprawozdania zamieszczona jest od 

52:14 min. pod linkiem https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Tomasz 

Siekaczyński przedstawił treść Sprawozdania za 2024 r. – pełna treść 

sprawozdania zamieszczona jest od 53:42 min. pod linkiem 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Andrzej Sokołowski 

przedstawił treść Sprawozdania za 2024 r. – pełna treść sprawozdania 

zamieszczona jest od 56:05 min. pod linkiem 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Frąckiewicz przedstawił treść 

Sprawozdania za 2024 r. – pełna treść sprawozdania zamieszczona jest od 59:19 

min. pod linkiem https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krzysztof Gajcy 

przedstawił treść Sprawozdania za 2024 r. – pełna treść sprawozdania 

zamieszczona jest od 1:03:55 min. pod linkiem 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak poprosił 

o zabranie głosu Panią Magdalenę Suchenek Przewodniczącą Rady Powiatu i 

korzystając z okazji Pan Sobczak podziękował Pani Suchenek za przybycie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Suchenek zwrócił się do obecnych i 

poinformowała, że ma dobrą wiadomość. Pani Suchenek nawiązała do swojej 

pracy w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu w Punkcie Czyste Powietrze do którego 

zgłaszali się mieszkańcy Jarzębiej Łąki z prośbą o pomoc w wypełnieniu 

wniosków na termomodernizację budynku mieszkalnego. Niestety okazało się, 

że na terenie miejscowości Jarzębia Łąka bardzo dużo budynków nie widnieje w 

ewidencji i były tam LS-y (obszary leśne). Pani Suchenek zwrócił się do 

Naczelnika Wydziału Geodezji o pomoc w sprawie, i Powiat realizuje to 

zadanie. W rezultacie podjętych działań będą wystosowane dokumenty 

dotyczące protokołów z pomiarów i należy mieć świadomość, że to jest na 

Państwa wniosek i z Państwa inicjatywy, aby zostało to szybko 

przeprocedowane, bo być może będzie jeszcze szansa złożenia dokumentów  do 

Czystego Powietrza. Pani Suchenek zwróciła się z prośbą, aby ktoś z 

współwłaścicieli w wyznaczonym w piśmie mógłby podpisać te dokumenty, i 

aby procedury były dość sprawnie dopełniane przez mieszkańców. 

Dokładną wypowiedź Pani Magdaleny Suchenek przedstawia nagranie pod 

linkiem:   https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

Burmistrz Tłuszcza Beata Skulimowska podziękowała Pani Przewodniczącej 

Rady Powiatu Magdalenie Suchenek i zapewniła, że mieszkańcy zostaną 

poinformowani o tej procedurze. 

Nastąpiła przerwa w obradach ze względu na wyłączenie energii elektrycznej w 

budynku Urzędu Miejskiego. 

Radny Robert Świderski zwrócił się z pytaniem do Pani Burmistrz odnośnie 

niepokojących informacji dla radnego, że Gmina Tłuszcz zrezygnowała z dotacji 

na ulice Kielaka od ronda, zjazdu z wiaduktu do targowiska miejskiego. 

Dofinansowanie do tego projektu wynosiło 80%, i jest bardzo ważny łącznik 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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drogi, który poprawiłby bezpieczeństwo ludzi mieszkających za torami. Radny 

zapytał Panią Burmistrz, dlaczego zrezygnowano z tak dużego dofinansowania, 

80%? 

Pani Burmistrz odpowiedział, że jest to bardzo dobre pytanie, ale przyznała 

również, że o tym bardzo dobrze radni wiedzą, bo było to omawiane podczas 

rozmów i na komisjach, i radni bardzo dobrze wiedzą dlaczego z tego 

dofinansowanie zrezygnowano. 

Radny Robert Świderski, przyznał, że na komisjach nie było tego tematu i 

chciałby usłyszeć dlaczego zrezygnowano z tego dofinansowania, bo była 

niewielka kwota wkładu własnego. 

 

Pani Burmistrz potwierdziła, że była to kwota dofinansowania, było to pod 

koniec roku kalendarzowego i nie było środków na wkład własny, bo wiadomo 

w jakiej sytuacji była Nasza Gmina. Trzeba byłoby jeszcze przeprowadzić 

postępowanie przetargowe a  tego czasu było bardzo mało. 

Radny Robert Świderski skierował kolejne pytanie do Pani Burmistrz dotyczące 

żłobka samorządowego, gdyż była dotacja około 4 miliony złotych na 

rozbudowę żłobka i co się z tym dzieje? Był projekt napisany. 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska zapytała radnego Świderskiego jaka była 

dotacja, czy 4 mln zł na rozbudowę żłobka? I dodała, że nie było żadnego 

projektu napisanego. 

Radny Robert Świderski zwrócił uwagę, że dofinansowanie było z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska zapytała radnego, czy wie gdzie miałby być 

ten żłobek rozbudowany? 

Radny Robert Świderski odparł, że miało zostać dobudowane skrzydło do 

budynku przedszkola publicznego. 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska następnie zapytała, czy zdaniem Pana 

radnego jest to dobre miejsce na dobudowywanie skrzydła w takim miejscu? 

Radny Robert Świderski odpowiedział twierdząco na pytanie, i dodała, że biorąc 

pod uwagę obecną sytuację, że żłobek publiczny ma tylko 15 miejsc, to jest to 

lepsze niż nic. 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska uważa, że żłobek powinien być budowany 

po drugiej stronie torów, gdyż na tym terenie jest potrzeba budowy żłobka lub 

przedszkola. Gdyż w obecnej lokalizacji w godzinach w których rodzice dowożą 
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dzieci wiadomo jak to wygląda, jest tak mało miejsca,  i, że jako Burmistrz nie 

wyobraża sobie dobudowywania skrzydła w tym miejscu. 

Radny Robert Świderski odparł, że czeka na realizacje tego zadania budowy 

żłobka po drugiej stronie torów, i że jest mu z tego powodu niezmiernie miło i 

zapewne Pani radnej Irenie Pawlickiej również. 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska poinformowała, że te będzie czekała na 

dofinansowanie na ten cel i realizację tej inwestycji, jeśli będą również środki w 

budżecie na wkład własny. 

Radny Robert Świderski kontynuując zadawanie pytał, zapytał Panią Burmistrz, 

czy prawdą jest, że odmówiła remontu ulicy Warszawskiej i Przemysłowej od 

ronda do przejazdu kolejowe w Postoliskach ze Starostwa Powiatowego, 

ponieważ nie mamy już środków na dołożenie do tej bardzo ważniej inwestycji? 

Pani Burmistrz Beata Skulimowska odpowiedziała, że nic jej na ten temat nie 

wiadomo o  takiej inwestycji. Biorąc pod uwagę, że obecni są radni powiatowi: 

Pan Klocek i Pan Szydlik, to może oni się wypowiedzą w tej sprawie 

odpowiadając na Pana pytanie. 

Pan Mirosław Sobczak zapytał, czy któryś z obecnych radnych powiatowych 

chciałby się wypowiedzieć.  

Pan radny Sławomir Klocek poinformował, że złożył wniosek jako radny 

powiatowy o rozbudowę drogi Warszawskiej i Przemysłowej, z tym, że jest to 

modernizacja drogi i zgodnie z porozumieniem podpisanym między Starostwem 

a Gminą, Gmina ponosi przy modernizacji 50% wartości tego. Wartość tej 

inwestycji – modernizacji z budową, to na dzień dzisiejszy jest to 24 mln zł z 

tego 80 % pokrywa… jeśli doszłoby do podpisania porozumienia   między 

Gminą a Starostwem, to Starosta występują wtedy o dofinansowanie i jest 

możliwość dofinansowania 80%. 20%, tej kwoty 24 mln zł dzieli się na pół.  

Pani Burmistrz Beata Skulimowska zapytała radnego Klocka, czy Pan Starosta 

jest zainteresowany budową tej drogi, bo nie posiada takiej wiedzy. 

Radny Klocek odpowiedział, że nie jest upoważniony do przekazywania tego 

typu informacji. 

Radny Robert Szydlik chciał sprostować tę informację...droga jest projektowa 

od iluś lat i póki co nie ma w powiecie na poważnie postawionego zadania, że 

jest wpisane do budżetu, są źródła finansowania. Mówi się o tym od lat, że jeśli 

będzie dofinansowanie na ten cel, to wtedy Gmina z Powiatem siada do 

rozmów. Należy pamiętać o tym, że w przeszłości bywało jednostokowo były 

renegocjowane te porozumienia. Poczekajmy na dofinansowanie. Odnosząc się 
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do słów radnego Świderskiego, to nie jest to prawdą, że Gmina Tłuszcz 

uchylałaby się od takich rzeczy, bo chyba rozmowy na ten temat toczyły się 

między gminami a Powiatem w ostatnim czasie dofinansowań. Przy ostatniej 

sesji Pan Starosta nic nie wspominał, że Gmina Tłuszcz nie będzie 

partycypowała w kosztach. 

Radny Robert Świderski zgłosił wniosek do Pani Burmistrz z prośba o 

interwencję u wykonawcy ul. Mazowieckiej w ramach gwarancji, ponieważ 

nawierzchnia tej ulicy został nienależycie wykonana, asfalt nie jest należycie 

wypoziomowany do poziomu studzienek kanalizacyjnych, i gromadzi się, a jest 

to niebezpieczne dla użytkowników tej drogi. Wniosek rany złożył na ręce pani 

Burmistrz. 

Pan Sobczak zapytał, radne i radnych, czy chcieliby jeszcze zabrać głos w tym 

punkcie. 

Nie było chętnych. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu udzielił głosu mieszkance, 

która reprezentowała grupę mieszkańców ul. Miodowej, ul. Racławickiej, ul. 

Wiosennej, ul. Kościelnej i ul. Przelotowej. Mieszkanka przedstawiła treść 

petycji skierowanej do Rady Miejskiej w Tłuszczu. Petycja ta jest skierowana w 

sprawie możliwości wnoszenia uwag do wniosku o ustalenie lokalizacji 

inwestycji polegającej na budowie zespołu budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych wraz z zagospodarowaniem terenu i infrastrukturą 

towarzyszącą przy ul. Miodowej i ul. Racławickiej w Tłuszczu na działce 

ewidencyjnej o numerze 1584 w obrębie 0001 Tłuszcz. W jednostce 

ewidencyjnej 1434114 Tłuszcz Miasto. 

Odczytano treść Petycji. 

Pełna treść petycji znajduje się (czas 1:19min)pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

Mieszkanka dodała, że ta Petycja po zakończeniu sesji zostanie złożona na ręce 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu. Petycja jest skierowana do Rady 

Miejskiej w Tłuszczu, do wiadomości wszystkich komisji. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu poprosił o zabranie głosu 

Pana Zastępcy Burmistrza Jarosława Maślanego. 

Jarosław Maślany Zastępca Burmistrza zwrócił się do obecnych i podziękował 

mieszkance za tę Petycję. Dodał, że głos mieszkańców jest istotny oraz zwrócił 

uwagę na fakt, że ani on ani Pani Burmistrz nie są adresatami, ciałem które 

będzie się wypowiadało w zakresie realizacji, bądź nie tej inwestycji to jest 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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Rada, tak jest skonstruowana ta ustawa lex developer. Zastępca podzielił się 

swoją opinią w tej sprawie, aby rzeczowo wyjaśnić o sprawie o której jest tu 

mowa. Od 2018 roku mamy uchwalony plan miejscowy, w miejscu tej działki o 

której mieszkanka mówiła jest działka, to jest działka 1584, obręb 0001 Tłuszcz. 

W ramach tego planu miejscowego taka inwestycja nie może powstać. Jednakże 

w roku 2021 Rada Gminy Tłuszcz przyjęła studium, które zrobiło nam teraz ten 

problem. Zdaniem Z-cy Burmistrza ta inwestycja pewnie też nie wpisuje się w 

ogólny ład gospodarczy, przestrzenny jeśli chodzi o to miejsce. Pan Maślany raz 

jeszcze podziękowała za Petycję i dodał, że radni też ten temat bardzo mocno 

przeanalizują i ta decyzja, która będzie podjęta będzie optymalna dla Gminy. W 

przypadku dodatkowych pytań Pan Zastępca pozostaje do dyspozycji. Temat 

wpłynął do urzędu 10 marca br. i szybko został zgłębiony i przeanalizowany, 

jako ciało kolegialne będziemy Państwa wspierać jako mieszkańców dodał Pan 

Maślany.  

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zwrócił 

się do obecnych osób, czy Ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w omawianej przed 

chwilą sprawie. 

II Mieszkanka, zapytała, czy Ktoś może ma jakieś pytania, bo jako mieszkańcy, 

którzy znają ten teren chętnie udzielą odpowiedzi. 

Nie było zainteresowanych zabraniem głosu. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak poprosił 

o zabranie głosu Panią sołtys, reprezentantkę mieszkańców Pólka. 

Pani sołtys zwróciła się do obecnych i poinformowała, że również chciałaby 

przedstawić Petycję, która wpłynęła do Biura Obsługi Rady (kopia zostanie 

również pozostawiona Pani Burmistrz i Przewodniczącemu Rady). Tytułem 

wstępu Pani sołtys poinformowała, że  w poniedziałek na stronie BIP ukazało 

się  Obwieszczenie, że firma P4 z Warszawy wystąpiła do Urzędu w sprawie 

wszczęcia postępowania o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego polegającej na stacji bazowej telefonii komórkowej Play 4. 

Petycja jest skierowana do Pani Burmistrz Beaty Skulimowskiej oraz do Rady 

Miejskiej w Tłuszczu i stanowi sprzeciw mieszkańców odnośnie planowanej 

inwestycji w miejscowości Pólko. Mieszkańcy o tym nie wiedzieli. Ta stacja 

bazowa ma stanąć w bardzo bliskiej odległości od pobliskich domów nawet 

mniej niż 50m w ścisłej zabudowie jednorodzinnej. Osoba, która wyraziła zgodę 

na wydzierżawienie tej działki nawet nie powiedziała o tym nikomu. Petycja jest 

podpisana 100 podpisami w tym również radnych, jest poparta badaniami 

dodała Pani sołtys. 

Całość wystąpienia Pani sołtys Pólka zawarte jest (1:27min)  pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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Pani Burmistrz Beata Skulimowska podziękowała Pani sołtys za głos 

mieszkańców w tej sprawie. Pani Skulimowska zapytała Panią sołtys, czy 

mieszkańcom nie pasuje ta lokalizacja, czy w ogóle mieszkańcy nie chcą, aby to 

było? Pani Burmistrz przyznała, że pamięta z zebrań sołeckich, że jest tam słaby 

zasięg i mieszkańcy chyba wnioskowali, żeby coś zrobić. 

Pani sołtys przyznała, że mieszkańcy w ogóle nie chcieliby takiej inwestycji. 

Miejsce jest całkowicie nietrafione, bo jest to ścisłe centrum miejscowości. 

Pani Burmistrz podziękowała Pani sołtys i dodała, że sprawą niezwłocznie się 

zajmie. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zwrócił 

się do obecnych osób, czy Ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w omawianej przed 

chwilą sprawie. 

Nie było zainteresowanych zabraniem głosu w powyższym temacie. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak 

skierowała pytanie do Zastępcy Burmistrza, czy chciałby coś uzupełnić? 

Zastępca Burmistrza Jarosław Maślany przyznał, że Pani Burmistrz bardzo 

precyzyjnie odpowiedziała i nie ma nic do dodania. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak przekazał 

głos kolejnej osobie. 

Przewodnicząca Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie Pani Joanna Ołdak 

reprezentując Radę osiedlową przywitała wszystkich obecnych. Pani 

Przewodnicząca chciała zabrać głos w dwóch kwestiach: pierwsza dotyczy 

inwestycji na osiedlu Długa, Bolesława IV i Zakrzewie. Mianowicie chodzi o 

przywrócenie pozycji inwestycyjnej w roku 2025 (jest to wniosek), a która w 

ubiegłym roku była, i nie została zrealizowana, choć była uwzględniona w 

budżecie na 2024 roku. Konkretnie chodzi o projekt dokumentacji ul. 

Wrzosowej w Tłuszczu, gdyż jest to kluczowa kwestia dla mieszkańców osiedla. 

Jednocześnie Przewodnicząca zwróciła się do radnych z prośbą, aby podejmując 

decyzje inwestycyjne, jako Rada, dotyczące parku Długa (Parku Miejskiego 

Długa w Tłuszczu) jako Rada, nie traktowali tych inwestycji jako inwestycji 

osiedlowych. Ten park jest parkiem miejskim, zatem beneficjentami tego 

miejsca są mieszkańcy miasta, a jakakolwiek inwestycja w tym parku 

traktowana jest jako inwestycja osiedlowa. Jest to niekorzystne i krzywdzące. 

Być może taka opinia, że Park Długa, to osiedle Długa, Bolesław IV wynika z 

takich okoliczności, że radny Pan Sitek bardzo prężnie nagłaśniał jakiekolwiek 

prace w tym miejscu, i przez to być może są utożsamiane z Panem Sitkiem i 

Naszym osiedlem. Prosimy, przy inwestowaniu, o oddzielanie tych kwestii, co 
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należy do osiedla, a co należy do parku miejskiego. Kontynuując Pani 

Przewodnicząca poinformowała, że chciałaby zadać pytanie panu Waldemarowi 

Sitkowi, i chciała zapytać, czy Pan Sitek jest od dawna mieszkańcem Gminy 

Jadów, miejscowości Sulejów? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek poprosił o 

powtórzenie pytania. 

Przewodnicząca Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie Pani Joanna Ołdak 

zadała Panu Sitkowi pytanie: Czy od dawna na stałe, na stałe zamieszkuje pan w 

miejscowości Sulejów, gmina Jadów? 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu zwrócił się do Pani 

Przewodniczącej Rady Osiedla, aby doprecyzowała pytanie, bo od dawna to jest 

takie pojęcie ogólne. 

Pani Joanna Ołdak dodała, że jeżeli dla Pana to pytanie jest niezrozumiałe, to 

dziwi mnie bardzo. To załóżmy, że co najmniej od lutego 2024 roku, co 

najmniej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek  odniósł się do 

zadanych pytań przez Panią Przewodniczącą i dodał, że rozumie, że państwo 

zgłaszają wątpliwości co do słuszności sprawowania przez Niego mandatu. 

Pani Joanna Ołdak prosiła o odpowiedź na pytanie, tak lub nie. I dodała, że to 

jest pytanie na zasadzie tak lub nie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek  zwrócił się do 

Pani Joanny Ołdak i stwierdził, że rozpoczął odpowiedź i prosi, żeby Pani 

Przewodnicząca mu nie przerywała. Kontynuując dodał, że  rozumie wątpliwość 

zgłaszaną przez Państwa, zresztą Pani przewodnicząca zgłaszała, że nie jestem 

mieszkańcem gminy Tłuszcz. Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Waldemar Sitek  zwrócił się do Pani Ołdak i powiedział, że z racji swojego 

wieku i dorobku życiowego posiada nieruchomości również w gminie Jadów, 

tak jak zostało zauważone, w Sulejowie, ale również jestem właścicielem... 

Wywiązała się dyskusja w wyniku której I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Tłuszczu zwrócił uwagę Pani Przewodniczącej Osiedla Długa, Bolesława IV i 

Zakrzewie, aby zachowała kulturę dyskusji. Dokładny przebieg dyskusji 

utrwalony został na nagraniu (czas 1h:37min) link 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

W wyniku dyskusji Pani Przewodnicząca  kolejny raz zadała pytanie Panu 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Tłuszczu – Czy przynajmniej, co najmniej 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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od lutego 2024 roku Pan Waldemar Sitek zamieszkuje w miejscowości Sulejów, 

gmina Jadów? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek  odniósł się do 

zadanego pytania, i poinformował, że jest właścicielem kilku posesji, również 

jest właścicielem posesji Gminy Jadów. I dodał, że czasami tam przebywa, 

czasami nie. Nie jest w stanie stwierdzić, czy więcej mieszka w Tłuszczu, czy 

więcej mieszka w Sulejowie. Pan Sitek zapytała Panią Ołdak, czy ma jeszcze 

jakieś pytania? 

W odpowiedzi Pani Ołdak poinformowała, że nie ma pytań, jednakże chciałaby 

kontynuować drugą część swojej wypowiedzi. Pani Ołdak zwróciła się do 

obecnych informując, że działając w imieniu i na rzecz mieszkańców osiedla 

Bolesława IV i Zakrzewie, chciała zawiadomić Szanownych Państwa, 

Szanowną Panią Burmistrz, Szanownych Państwa radnych oraz mieszkańców, 

że zamierza….że podjęliśmy decyzję o tym, żeby zgłosić, złożyć 

zawiadomienie, a właściwie prośbę do Wojewody Mazowieckiego wyjaśniające, 

czy Pan Waldemar Sitek miał prawo wybieralności w momencie kandydowania 

do Rady Miejskiej w Tłuszczu. Tę sprawę, tę kwestię zainicjował i nagłośnił 

mieszkaniec naszego osiedla, ale spotkała się od razu z... 

Wywiązała się kolejna dyskusja. Dokładny przebieg dyskusji utrwalony został 

na nagraniu (czas 1h:39 min) link 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I 

W wyniku dyskusji I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu zwrócił 

się do Pani Przewodniczącej Rady Osiedla, aby zadała pytanie i otrzyma 

konkretną odpowiedź, bo to są zapytania i wnioski. 

Przewodnicząca Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie podkreśliła, że 

powiedziała wyraźnie, że składa dwa, podnosi dwie kwestie. Jedna kwestia to 

był wniosek w sprawie Wrzosowej, a drugą kwestię właśnie kontynuuję, która 

jest nie wnioskiem, tylko informacją dla Państwa. I to nie jest pytanie, było 

tylko cząstkowe, wstępne do Pana Sitka. Pani Ołdak dodała, że wolność słowa 

w tym miejscu jest czymś istotnym i jest przestrzegana. Chociaż byłoby dziwne, 

że na gruncie Tłuszcza, samorządu, jest właśnie odbierany głos 

przedstawicielom rad osiedlowych. Wracając do meritum Pani Joanna 

podkreśliła, że  chciała poinformować, że powstała uzasadniona wątpliwość co 

do tego, czy pan Waldemar Sitek dysponował prawem wybieralności w 

momencie kandydowania do Rady Miejskiej w Tłuszczu. Tę sprawę zainicjował 

i nagłośnił Mieszkaniec osiedla, i  spotkała się ona natychmiast z szerokim 

zainteresowaniem zarówno mieszkańców Tłuszcza, jak i szerszych kręgów. W 

tej sytuacji jako Rada Osiedlowa zwracamy się, zamierzamy wystąpić do Pana 

Wojewody, ewentualnie podjąć również inne kroki prawne związane z tą 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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sytuacją, do Wojewody Mazowieckiego w celu rozstrzygnięcia, czy mówiąc 

kolokwialnie, czy mamy legalnego radnego, czy nielegalnego, który opiera swój 

mandat na fałszywych oświadczeniu do faktycznego stanu zamieszkiwania i 

prowadzenia codziennych czynności życiowych. Dziękuję bardzo. Pani Joanna 

dodała, że nie feruję wyroków ani rozstrzygnięć, nawet nie wyrażam swojej 

prywatnej opinii w tej sprawie. Wypowiedź jest jedynie, wynika z tego, że 

mieszkańcy oczekują wyjaśnienia tej kwestii jako kwestii fundamentalnej, 

zasadniczej dla naszego osiedla. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak poprosił 

o zabranie głosu Pana Waldemara Sitka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek  zwrócił się do 

obecnych i powiedział, że Pani Przewodnicząca Rady Osiedla powiedziała, że 

mają Państwo pewną wątpliwość, a jeżeli wątpliwość występuje, to zapewniam, 

że tą wątpliwość wyjaśnimy. To kwituję tą całą Pańską wypowiedź.... Na pewno 

tutaj nie w tej chwili, nie przed państwem. Jeżeli państwo deklarujecie, że 

złożycie zawiadomienie, to odpowiednie służby mnie wezwą w odpowiednim 

czasie i ja to wszystko wyjaśnię. Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Waldemar Sitek w swojej wypowiedzi nawiązał odnośnie punktu 1, który Pani 

Przewodnicząca powiedziała, odnośnie planu budżetu na rok 2024 bodajże, to 

kwota 50 tys. przeznaczona na projekt i dokumentację ulicy Wrzosowej i 

poprosił Pana Zastępcę o odpowiedź w jakich kwotach teraz oscyluje wykonanie 

projektu na ulicę długości 300 m. Na pewno to nie jest 50 tys. ze wszystkimi 

zjazdami. Pan Sitek wyjaśnił powód dlaczego tak się stało, ponieważ było to 

niedoszacowane, i Gmina nie była w stanie zrealizować tej budowy projektu. 

Gmina nie jest właścicielem gruntów w całości tej drogi, to drugi powód. Z 

informacji, które Pan Przewodniczący otrzymał w dniu dzisiejszym są u 

notariusza podpisane dokumenty, które będą świadczyły o tym, że my możemy 

dopiero przystąpić do wykupienia działki od właścicielki, która niedawno 

została właścicielką gruntu, który dopiero Gmina może wykupić pod drogę. 

Taka jest sytuacja na dzień dzisiejszy. 

Burmistrz Tłuszcza Pani Beata Skulimowska odniosła się również do uwagi 

Pani Przewodniczącej Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie, która dotyczy 

parku na ulicy Długiej. Czy chodzi o budowę pumptracka? 

Przewodnicząca Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie w odpowiedzi 

poinformowała, i wyjaśniła …tak jest od lat, więc wszelkie inwestycje na ulicy, 

na Parku Miejskim Długa są utożsamiane, to są inwestycje, którego 

beneficjentami jesteśmy tylko my jako  mieszkańcy osiedla. A tak nie jest. 

Burmistrz Tłuszcza Pani Beata Skulimowska To tylko Pani się tak wydaje, ale 

wszyscy korzystają. Tak? W Tłuszczu nie mamy innego parku. 
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Wywiązała się dyskusja. Dokładny przebieg dyskusji utrwalony został na 

nagraniu (czas 1h:45 min) link 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I w wyniku której padło 

stwierdzenie od Pani Ołdak, że to nie jest jakiś zarzut, to jest tylko taka kwestia 

porządkowa. Generalnie cieszymy się z inwestycji, bo nasi mieszkańcy z tego 

korzystają. 

Burmistrz Tłuszcza Pani Beata Skulimowska nawiązała również w swojej 

wypowiedzi, jeśli chodzi o to odbieranie Państwu głosu, i stwierdziła, że to też 

jest nieprawdą, bo nikt tutaj Państwu głosu nie odbiera Drodzy Państwo. 

Jesteśmy otwarci. 

Radny Robert Pacuszka zwrócił uwagę, że poruszony został temat, 

kwalifikowania inwestycji, do osiedla. Radny zwrócił się do przedmówczyni: a 

co ja mam powiedzieć, jeżeli wiecznie budowanie budynków komunalnych lub 

tego rodzaju struktur na osiedlu jest kwalifikowane dla osiedla Borki, a osiedle 

Borki do tej pory nie ma nawet grama kanalizacji. 

Przewodnicząca Osiedla Długa, Bolesława IV i Zakrzewie Pani Joanna Ołdak 

zapytała Pana radnego, czy to jest pytanie do niej. W momencie kiedy usłyszała 

odpowiedź twierdzącą, to odpowiadając przeprosiła i poinformowała, że nie 

będzie się wypowiadała, i nie będzie wchodziła w dyskusje, bo to była tylko 

prośba, jeden wniosek i druga informacja o zamierzeniach Rady. 

Następnie zabrał głos Pan Radny Krzysztof Gajcy, który zwrócił się do Pani 

Burmistrz, odnośnie przedstawionego sprawozdania przez Panią Burmistrz. 

Mianowicie przedstawiła Pani, że uzyskaliśmy dofinansowanie do modernizacji 

boiska przy szkole Jana Pawła II. Radny tylko chciał zaznaczyć, że te boiska 

były budowane... 

Burmistrz Tłuszcza Pani Beata Skulimowska  poinformowała, że wniosek 

złożyliśmy, wniosek. 

Radny Gajcy Krzysztof kontynuował….. Tak, w jednym czasie – i boisko w 

Tłuszczu, i boisko w Postoliskach. I zarówno boisko w Tłuszczu, jak i w 

Postoliskach nie nadają się do użytku. Radny zdaję sobie sprawę, że być może 

nie było możliwości ubiegania się o dwa boiska, ale prosiłbym na przyszłość, bo 

przy szkole w Postoliskach praktycznie nie ma żadnego boiska. Jest zrobione 

przez pracowników boisko, postawione dwie bramki i drugie, sztuczne, które 

nie nadaje się do użytku. Tak że jeśli będą jakieś nabory, to bardzo proszę 

pamiętać o Postoliskach. Dziękuję. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I
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Pan Jarosław Maślany Zastępca Burmistrza w odpowiedzi poinformował, że 

bardzo dobrze zna ten temat boiska, który tutaj pan radny sygnalizuje. 

Natomiast jeśli chodzi o ten program, z którego chcemy skorzystać, no to trochę 

determinuje to, czy możemy złożyć jeden wniosek. Natomiast jakby lubimy 

piłkę nożną, patrzymy, oglądamy, gramy. Tak że będziemy to... 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zapytał, 

czy ktoś z chciałby zabrać jeszcze głos w punkcie wolne wnioski? Jeżeli nie 

ma... 

Głos zabrał przedstawiciel Rady Osiedla Długa i mieszkaniec, który zapytał o 

pumptrack. Czy konieczne jest, budowanie od nowa i zalewanie betonem 

dużego kawałka zieleni w parku Długa, jeżeli często dzieci na tych górkach, 

które są z tyłu tego parku, jeżdżą tak samo jak na pumptracku. Ma te same, ma 

część tych funkcji, które były na pumptracku. Są tam górki do skakania, do 

zjeżdżania na rowerach. Czy nie wystarczy, że tak powiem, zrobić projekt, który 

będzie mniej kosztowo, obciążał budżet Gminy, nie będzie niszczył zieleni w 

parku, a po prostu tam tą część terenu zrobić tam może utwardzoną ścieżkę dla 

rowerów i dla rolkarzy, na deskę do jeżdżenia. Czy to nie będzie lepsze i 

wygodniejsze dla Gminy niż budowa nowego pumptracka w tym miejscu i 

zalewaniu betonem zielonej łąki? 

Burmistrz Tłuszcza Pani Beata Skulimowska poinformowała, że już jest 

wykonany projekt na tę inwestycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Waldemar Sitek - Chciałbym 

wyjaśnić, bo pan wspomniał, że tam jest podobnie, jak się jeździ na rowerze. 

Otóż nie, bo istnieje kolarstwo grawitacyjne i to jest górka właśnie ta 

piaszczysta, natomiast pumptrack to jest zupełnie co innego. I ta inwestycja 

została nam jak gdyby, no, w spadku i musimy tą inwestycję, no mi się wydaje, 

że dokończyć, bo tak to przepadnie nam dofinansowanie. No już pomijając to, 

że młodzież cały czas o ten pumptrack walczy podkreślił Pan Sitek. I dodał w 

kwestii wyjaśnienia tylko, że kolarstwo grawitacyjne, jest takie określenie, i 

pumptrack to są dwie różne rzeczy. 

Mieszkaniec osiedla Długa i Bolesława IV - Proszę Państwa, Wysoka Rado, 

Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący. Panie Waldemarze. Z czystym 

sumieniem, tak jak Pan powiedział, że pan mieszka i tu, i tu. To jest Pana 

wypowiedź, która została zarejestrowana. Mamy nadzieję, że wyjaśnimy, 

wyjaśnimy ją. Z tym, że jeszcze jest sprawa tego rodzaju, że jednak oprócz tego 

pańskiego zamieszkiwania od 2013 roku wypełnia pan ten druk. No nim pan...Ja 

powiem panu osobiście tutaj do wszystkich: Pan nie mieszka, proszę Pana, w 

Tłuszczu. Pan mieszka w Sulejowie od 2013 roku. W 2013 roku, jak Pan miał 
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wybory, już tam Pan mieszkał. Z tego względu powiem krótko. Opijaliśmy ten 

sukces Pana. U Pana w tamtym... 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zapytał 

mieszkańca, czy chciałby zadać pytanie. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Tłuszczu a mieszkańcem osiedla Długa i Bolesława IV . Dokładny przebieg 

dyskusji utrwalony został na nagraniu (czas 1h:51 min) link 

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I w wyniku I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak stwierdził, 

że jeśli mieszkaniec ma jakieś dokumenty, które chciałby przekazać Radzie…. 

na co mieszkaniec osiedla stwierdził, że dokumenty zostaną przekazane do 

wojewody i do prokuratury za fałszowanie tego dokumentu.  

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zapytał 

obecnych, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Nie było pytań. 

Zamykam sesję Rady. 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu Mirosław Sobczak zamknął 

obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

 

8. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Tłuszczu 

  

 

Przygotował(a): Karolina Gajcy 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=Yc7LwMtpb-I

